
 
 

PROTOKÓŁ  Nr 28 / 2010 
 

posiedzenia Zarządu Osiedla Komorów-Granica, które odbyło się w Szkole LO w                
Komorowie w dniu  11 czerwca  2010 

 
Obecni: K. Czarnocki, M. Grobelny, M.Jeżewski,  M. Dobraczyńska-Kozarska, Zbigniew 
Kowalewicz, Bogdan Obłąkowski, M. Połowicz,  G. Pieścik-Bojarska, I. Wardal 
 
Gość: Pan Krzysztof Grabka – Wójt gminy Michałowice 
 
                                                PORZĄDEK ZEBRANIA 
1. Omówienie problemów dotyczących osiedla Komorów 
2. Święto Mieszkańców 
3. Nazewnictwo ulic 
4. Wolne wnioski 
 
Ad.1 
W dyskusji o nierozwiązanych problemach Komorowa wypowiadali się wszyscy obecni. 
Wójt odpowiadał na zadawane pytania z dużą znajomością  problemów  . 
 
1. Sprawa przedłużenia umowy z Przychodnia Lekarską na ul. Turkusowej. 
Odpowiedź: 
Umowa wygasa w końcu bieżącego roku. Została złożona prośba o przedłużenie umowy. 
Zgłosił się również drugi podmiot, który chciałby wynająć ten lokal.  Aby zawrzeć następną 
umowę na 3 lata  niezbędna jest akceptacja Rady Gminy.  Sprawa zostanie rozpatrzona 
przez Komisję Społeczną. Zarząd postanowił wydelegowac na posiedzenie Komisji 
przedstawicieli:p. M.  Dobraczyńską-Kozarską i p. Bogdana Obłąkowskiego. 
 
2. Remont ulic w Komorowie. 
Odpowiedź: 
W r. 2010 zakończony zostanie remont ul. Chopina, Zamojskiego , Kurpińskiego i 
Kraszewskiego. Remont ul. Sobieskiego zostanie rozpoczęty pod koniec 2010 roku ,ale 
jest to uzależnione od stanu finansów. 
 
Nie ma planu zagospodarowania pasażu Jana Pawła II. Wysunięto wniosek o 
systematyczne koszenie trawy.  
 
3. Uporządkowanie przejścia dla pieszych w al.  M. Dąbrowskiej od kolejki WKD do 

budynku po byłej Poczcie. 
Odp.: 
W tej chwili nie jest możliwe przesunięcie ogrodzenia ze względu na nie zakończone  
sprawy notarialne z przekazaniem Gminie gruntu. 
Budka warzywna jest usytuowana na terenie należącym do Starostwa, gdzie można 
uzyskać informacje na ten temat 
 
4.  Koncepcja zagospodarowania pl.Padarewskiego 
Odp.: 
Gmina oczekuje od mieszkańców Komorowa na sugestie dotyczące koncepcji 
zagospodarowania Placu (miejsce to może stać się parkiem lub miejscem zgromadzeń).W 
ramach remontu ul. Chopina zlikwidowany zostanie przejazd przez Plac. Z jednej strony 
zainstalowane będą barierki, a od strony ul .Wiejskiej posadzone zostaną drzewa. 
 
 
5.  Stan realizacji projektu norweskiego 



Odp: 
Zgodnie z harmonogramem,  do końca 2010 przewidziane jest zakończenie prac w 
Regułach, Komorowie , Komorowie Wsi i Michałowicach. 
 
6. Organizacja ruchu drogowego na terenie Gminy. 
Odp.: 
Wstępny projekt organizacji ruchu drogowego w Gminie Michałowice złożony jest w 
Starostwie .Od paru miesięcy czeka na uzgodnienie i zatwierdzenie. 
 Zarząd zobowiązał się do interwencji w sprawie przyspieszenia prac nad projektem.  
 
7. Losy Studium Zagospodarowania Przestrzennego 
Odp.: 
Prace są na etapie sporządzenia zestawienia tabelarycznego zgłoszonych uwag do 
Studium. Następnie zostanie dokonana selekcja uwag , które zostaną przedstawione 
Radzie Gminy  do zatwierdzenia. 
 
8. Uporządkowanie Al. M. Dąbrowskiej 
Odp.: 
Zebranym jest znana sprawa zawieszenia prac związanych z uporządkowaniem ulicy. Wójt  
nie jest przeciwnikiem załatwienia sprawy, ale musi mieć konsensus w tej sprawie. 
Zarząd zobowiązał się do zorganizowania wspólnego posiedzenia z komorowskimi 
radnymi i wypracowania stanowiska odnośnie koncepcji modernizacji Al.Marii Dąbrowskiej 
 
9. Połączenie Janki – Al. Jerozolimskie i sprawa dopłat do worków na śmieci 
Odp.: 
Południowa obwodnica Warszawy jest w trakcie realizacji. 
Obecnie jest brak możliwości dopłat z Gminy do worków na śmieci. Po wejściu w życie 
nowej ustawy problem będzie rozpatrzony.  
 
 
Ad. 2 
Zarząd podjął decyzje o nie organizowaniu Święta Mieszkańców w 2010 r. 
 
Ad. 3 
Zarząd Osiedla jednogłośnie popiera inicjatywę nadania placowi przy ul. Kolejowej nazwy 
MARII I JÓZEFA MARKOWICZÓW. Zarząd nie będzie konsultował tej kwestii z 
mieszkańcami na Ogólnym Zebraniu Mieszkańców. 
 
Ad.4. 
Następne zebranie ustalono na dz.25 czerwca godz. 18.30. 
Tematem będzie  uporządkowanie ustaleń i procedury załatwienia sprawy al. M. 
Dąbrowskiej. 
 
 
 
 
                                                                     /-/  Michał Jeżewski 
                                                                          Przewodniczący Zarządu 
 
 
Protokolant: 
G. Pieścik-Bojarska 


